
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 6. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 366
Vil ministeren fremkomme med sin samlede vurdering af, om "jagt" (ikke "re-
gulering") på sæler derfor i givet fald vil være mere rekreativt betinget, end et
egnet forvaltningsmæssigt middel til at øge fiskebestandene? I bekræftende
fald bedes ministeren oplyse, om rekreativ jagt på sæler i henhold til jagtlo-
vens formål samt de såkaldte "Jagtetiske regler" pr definition vil indebære, at
nedlagte sæler derfor skal anvendes "til noget fornuftigt", og dermed ikke blot
kan efterlades i havet eller på strandene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Trine
Mach (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på trine.pertou.mach@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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